
 

 

    

 

Voor de rondvraag tijdens de commissievergadering economie en omgeving van dinsdag 11 juni heeft de 

fractie van lokaal Dinkelland enkele vragen. 

 

Aanleiding: 
Onlangs heeft de eerste kamer het wetsvoorstel voor een verbod op asbestdaken per 2024 verworpen. Veel 

maatregelen en nota’s zijn gekoppeld aan het al of niet vervanging van asbestdaken. De fractie van Lokaal 

Dinkelland heeft hierover de volgende vragen; 

 

 

Vragen. 

 
1. Het college geeft in haar coalitie akkoord onder duurzaamheid aan, dat men zich deze periode  vooral op 

het thema “verwijdering van asbest” wil inzetten. 

      Blijft dit beleid actueel ook nu een verbod per 2024 vervalt, of gaat het college dit wijzigen? 

      Wat mogen we in het geval van gewijzigd beleid, op dit gebied verwachten? 

 

2.   Onder het hoofdstuk “Asbest eraf, zon erop” geeft het college aan dat men losse asbestvezels                                       

      schadelijk vindt en daarom het verwachte verbod wil aangrijpen om duurzaamheids 

      maatregelen te bevorderen. 

      Is het college nog steeds van mening dat asbestvezels schadelijk voor de volksgezondheid 

      kunnen zijn? 

      Blijft het college het vervangen van asbest daken stimuleren? 

      Zo ja, hoe? 

      Zo nee, waarom niet? Komt hier een gewijzigd programma voor terug? 

      

 

3.   In het revolverend duurzaamheidsfonds zijn er extra aantrekkelijke voorwaarden om asbest 

      daken te vervangen en het nieuwe asbestvrije dak te voorzien van zonnepanelen. 

      Verwacht het college dat hiervan nu minder gebruik wordt gemaakt? 

      Kunnen eigenaren ook gebruik maken van het revolverend fonds indien men op een bestaand  

      asbestdak zonnepanelen aanbrengt? 

       

4.   Verwacht het college door het verwerpen van dit wetsvoorstel haar duurzaamheids doelstel- 

      ling moeilijker te realiseren?  

      Zo ja, welke extra maatregelen gaat u dan nemen om uw doelstellingen wel te realiseren? 

      Zo nee, waarop baseert u dat? 

 

5.   Een gewenst effect van het “schuur voor schuur” beleid is dat asbesthoudende schuren 

      worden gesloopt. 

      Blijft deze regeling ongewijzigd van kracht of is het college voornemens de voorwaarden te 

      wijzigen? 

       

 

Benny Tijkotte 

Fractie Lokaal Dinkelland. 

 


